
 
 
Foreningen Fredericia Transport & Logistik 

Referat af Generalforsamling torsdag d. 13. marts, 2024, kl. 15.30 i Messe C. 

Referent: Maria Bejer Clausen, Business Fredericia 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og valg af referent 
2. Aflæggelse af beretning af foreningens virksomhed i det forløbne år 
3. Forelæggelse og godkendelse af regnskab af det forløbne år 
4. Forlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent 
5. Behandling af indkomne forslag 
6. Valg af bestyrelse + 2 suppleanter 
7. Valg af revisor 
8. Eventuelt 

Ad. 1: 
Advokat; Mads Thejl Hansen, blev valgt som dirigent. Han konstaterede at generalforsamlingen 
var indkaldt rettidigt og dermed lovlig. 

Maria Bejer Clausen blev valgt som referent. 
 
Ad. 2: 

Formand, Reimund Steffensen aflagde bestyrelsens beretning – se vedhæftede.  
 
Ad. 3: 
Regnskab godkendt.  

 
Ad. 4:  

Kontingent og budget godkendt.  
 
Ad. 5: 
Ingen indkommende forslag 

 

Ad. 6:  
Udtræder af bestyrelsen: 

Claus Therkelsen – genopstiller ikke 

Mikkel Østergaard Kruse – genopstiller ikke 

Valgt til bestyrelse: 

Reimund Steffensen – Genvalgt til bestyrelsen 

Christian Roland – Valgt til bestyrelsen 

Søren Jessen Dahl – Valgt til bestyrelsen 



 
 
Den samlede bestyrelse består nu af: 
Reimund Steffensen, Torben T. Aldershaab, Niels Christiansen, Henrik Herum og Christian 
Roland. Suppleanter er Amalie Laigaard Andersen og Søren Jessen Dahl. 

Ad 7:   
Carsten Pedersen, RSM Danmark blev valgt som revisor.  

Ad. 8:  

Henrik Helios takkede for hjælp fra Maria Bejer Clausen og Niels Christiansen til ansøgning af de 
næste 5 års AMU-godkendelser. Herunder Havne og Terminalgodkendelsen.  

Henrik Herum fortalte om deres egen deltagelse i Velliv projektet ’Alle hjerne i spil’. Der er en 
åbning og Henrik opfordrede deltagerne til at række ud hvis de ønskede den åbne plads. Maria 
Bejer Clausen tilføjede at hun eller hendes kollega Sanne Kjær kan kontakte for yderligere 
information om projektet. 

Reimund Steffensen spurte om nogen af de tilstedeværende har oplevet nye problemer med 
afkørsel 61. Han opfordre til at man rækker ud til foreningen hvis man oplever problemer. 

Dirigenten takkede for god ro og orden og afsluttede generalforsamlingen.  

Reimund Steffensen takkede dirigenten for at lede generalforsamlingen på myndig og ordentlig vis. 

 

 

Som dirigent 

 

Mads Thejl Hansen 


